
ORDENSREGLER OPDATERES...
FRISTEN FOR HVORNÅR DU SKAL
HAVE KLIPPET DIN HÆK, ER
RYKKET TIL 1. AUGUST.
(BESLUTTET PÅ GF)

GIRAFFERNE HAR FÅET CORONAKULLER OG
HAR DERFOR VALGT AT TAKKE AF SOM
AKTIVITETSUDVALG. 
TAK TIL GIRAFFERNE FOR MANGE GODE
ARRANGEMENTER I FORENINGEN GENNEM
ÅRENE..
HVIS DU HAR MOD PÅ AT SKABE STEMNING,
HYGGE OG FEST OG HAR LYST TIL AT TAGE
OVER EFTER GIRAFFERNE, SÅ SEND EN MAIL
TIL EJBYLUND@EJBYLUND.DK

BESTYRELSE EJBYLUND
EFTER GENERALFORSAMLINGEN, BESTÅR
DEN NYE BESTYRELSE AF
FORMAND: SUSANNE GWINNER
NÆSTFORMAND: MICHAEL JEPPESEN
KASSERER: DION CARLSEN
BESTYRELSESMEDLEM: FINN THOMASEN
BESTYRELSESMEDLEM: KRISTINE
HEDEGAARD WITTHOFF-BRANDT
SUPPLEANT 1: MORTEN CHRISTENSEN
SUPPLEANT 2: PERNILLE HORNUNG
FLÜGEL 

KONTAKT MEGET GERNE
BESTYRELSEN PÅ MAIL
EJBYLUND@EJBYLUND.DK
ELLER SIDSTE ONSDAG I MÅNEDEN
ML. 18-19 (DOG IKKE JULI)
TELEFONEN ER ÅBEN

NYHEDSBREV
EJBYLUND 
JULI 2021

Sidste chance for at udføre din
del af fællesarbejdet er d. 26.9
kl.9-11



Bestyrelsen gennemfører den
årlige pladsvandring 
søndag d. 8.august fra kl.9
Skulle der (mod forventning)
være hække der endnu ikke er
klippet, ukrudt, byggerod mm
der ikke er fjernet, ja så har du
10 dage til at rette op på
eventuelle anmærkninger.
Herefter hyrer bestyrelsen
arbejdskraft og fakturerer dig
efterfølgende for udført
arbejde

KLOAK
FÆLLESHUS På generalforsamlingen lykkedes
det at finde en en ny fælleshus-
ansvarlig.
Tak til Marianne Fischer for at
påtage sig opgaven
Huset skal derfor fremover bookes
via Marianne Fischer på telefon 
30 50 40 42

Bestyrelsen er ved at
indhente tilbud på spuling
og gennemgang med
kamera.
I hører nærmere vedr.
dette

PROBLEMER 

REFERAT GF
Referat fra generalforsamlingen
kan nu findes på foreningens
hjemmeside og i skabet i
fælleshuset

FORSLAGET OM BIODIVERSITET BLEV
VEDTAGET PÅ GENERALFORSAMLINGEN.
HAR DU LYSTEN OG EVNEN TIL AT VÆRE
MED I ET IDE/PLANLÆGNINGSUDVALG, SÅ
SEND EN MAIL TIL
EJBYLUND@EJBYLUND.DK

Kristine og Pernille arbejder med forslag
og ideer til den fremtidige legeplads.
Som nævnt på GF, har vi fået tilladelse til
ombygning/udvidelse fra Skov og
Naturstyrelsen og budgettet til arbejdet
blev godkendt på GF. Vi håber vi nu kan
skabe hyggelige rammer omkring
legepladsen for børn og voksne


